

澜湄区域对话-
教育合作论坛
(中国宜宾)

邀请函

邀请函

尊敬的

由四川省外事办公室、四川省教育厅主办，以“同饮一江水，共享新时代”为主题的澜湄区域对话—教育合作论坛（中国宜宾），将于2019年3月21日—23日在四川省宜宾市举办。

澜湄区域对话—教育合作论坛（中国宜宾）旨在响应国家“一带一路”倡议，聚焦澜湄6国经济产业发展的重大战略需求，通过人才培养、科研合作、人文学术交流，打造澜湄国家命运共同体。

在此，诚挚邀请您参与澜湄区域对话—教育合作论坛（中国宜宾）相关重要活动。

特此致函

澜湄区域对话—教育合作论坛（中国宜宾）组委会

2019年2月16日



活 动 一 览 表

序号	活动名称	时间	地点
1	来宾报道	3月21日 全天	宜宾恒旭国际大酒店
2	省、市领导会见重要嘉宾	3月21日 16:00—18:00	宜宾恒旭国际大酒店
3	欢迎晚宴	3月21日 18:30—20:30	宜宾恒旭国际大酒店
4	澜湄区域对话-教育合作论坛 (中国宜宾)	3月22日 09:30—11:30	宜宾恒旭国际大酒店
5	澜湄区域高等教育分论坛	3月22日 15:00-16:30	宜宾恒旭国际大酒店
6	澜湄区域职业教育分论坛	3月22日 15:00-16:30	宜宾恒旭国际大酒店
7	澜湄区域中学教育分论坛	3月22日 15:00-16:30	宜宾恒旭国际大酒店
8	教育项目对接交流活动	3月22日 16:30-17:30	宜宾恒旭国际大酒店
9	教育合作考察访问	3月23日 全天	大学城、临港新区等

最终活动日程安排以澜湄区域对话-教育合作论坛（中国宜宾）组委会发布为准

联 系 人：

联系电话：

电子邮箱：

The Lancang-Mekong Regional Dialogue-
Education Cooperation Forum
(Yibin, China)

INVITATION

Invitation

Distinguished: Sir/Madam:

Themed with “Sharing a River and Embracing a New Era”, the “The Lancang-Mekong Regional Dialogue--Education Cooperation Forum (Yibin, China)”, sponsored by the Foreign Affairs Office of Sichuan Province and the Education Department of Sichuan Province, will be held in Yibin, Sichuan Province, from March 21 to 23, 2019.

The Education Cooperation Forum aims to cater for strategic needs of economic and industrial development of six countries in the Lancang-Mekong region, and build a community of shared future for these countries through talent nurturing, research cooperation and cultural and academic exchanges, in response to China’s "Belt and Road" Initiative.

We sincerely invite you to attend the key activities of this Education Cooperation Forum.

Yours sincerely,

Organizing Committee of The Lancang-Mekong Regional Dialogue--Education Cooperation Forum (Yibin, China)

February 16, 2019



Schedule

No.	Contents	Time	Location
1	Check-in	All day on March 21	Yibin Hengxu International Hotel
2	Provincial and Municipal Leaders to Meet Important Guests	04:00pm--06:00pm, March 21	Yibin Hengxu International Hotel
3	Welcome Banquet	06:30pm--08:30pm, March 21	Yibin Hengxu International Hotel
4	The Lancang-Mekong Regional Dialogue--Education Cooperation Forum (Yibin, China)	09:30am--11:30am, March 22	Yibin Hengxu International Hotel
5	Sub-Forum of Higher Education in the Lancang-Mekong Region	03:00pm--04:30pm, March 22	Yibin Hengxu International Hotel
6	Sub-Forum of Vocational Education in the Lancang-Mekong Region	03:00pm--04:30pm, March 22	Yibin Hengxu International Hotel
7	Sub-Forum of Secondary Education in the Lancang-Mekong Region	03:00pm--04:30pm, March 22	Yibin Hengxu International Hotel
8	Education Program Exchange Activity	04:30pm--05:30pm, March 22	Yibin Hengxu International Hotel
9	Visit	All day on March 23	Yibin University Town, Lingang New Area, etc.

All activities will be subject to the final schedule published by the Organizing Committee of the Lancang-Mekong Regional Dialogue--Education Cooperation Forum (Yibin, China)

Contact:

Phone:

E-mail: